

PRESS RELEASE



COMMUNIQUE

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS

CANADA

MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

No. 10

FOR IMMEDIATE RELEASE

APRIL 22, 1968

GRANT TO TORONTO SYMPHONY ORCHESTRA

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that the Canadian Government will make a grant to the Toronto Symphony to allow it to inaugurate the INTERNATIONAL ARTS FESTIVAL OF OSAKA in the spring of 1969 at the invitation of the Festival authorities.

The orchestra, under the direction of conductor Seiji Ozawa, will give a series of eight concerts in Japan following the inauguration of the festival.

The Minister stressed the prestigious and exceptional nature of this invitation. He commented that it will provide an occasion for one of the most outstanding Canadian orchestras to contribute substantially to the projection of Canada's cultural image in a country with which we already have very close ties.

N° 10

POUR PUBLICATION IMMEDIATE
LE 22 AVRIL 1968

SUBVENTION A L'ORCHESTRE SYMPHONIQUE DE TORONTO

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Monsieur Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui que le gouvernement canadien accordera une subvention à l'Orchestre symphonique de Toronto pour lui permettre d'inaugurer le FESTIVAL INTERNATIONAL DES ARTS D'OSAKA au printemps 1969, à l'invitation des autorités du Festival. L'orchestre, dirigé par le Maître Seiji OZAWA, entreprendra subséquemment une tournée de huit concerts au Japon.

Le Ministre a souligné le caractère prestigieux et exceptionnel de cette invitation qui fournira à l'un des meilleurs orchestres canadiens l'occasion de contribuer d'une façon marquante au rayonnement culturel du Canada dans un des pays avec lesquels les liens sont déjà si étroits.